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Proponowany porządek obrad XXIII sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXI oraz XXII sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2018r. 

10. Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2019r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020-2023; 

3) zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia Bankowi Gospodarstwa 

Krajowego w Warszawie za zobowiązania wynikające z zaciągniętego kredytu przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego sp. z o.o. w Brzezinach; 

5) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Brzeziny; 

6) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

7) zmiany Statutu Żłobka Miejskiego w Brzezinach „Maluch”; 

8) ustalenia opłaty za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku 

Miejskim w Brzezinach „Maluch”; 

9) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Brzeziny; 

10) zwolnienia Pani Agnieszki Gazda dyrektora Przedszkola Nr 3 w Brzezinach od 

obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych w okresie  01 luty 2020 roku – 30 czerwca 

2020roku; 

11) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Brzeziny na rok szkolny 

2019/2020, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Miasta Brzeziny do Stowarzyszenia Na 

Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej „Mroga”. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 

 
1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył XXIII sesję Rady Miasta Brzeziny                           

w dniu 30 stycznia 2020 r. o godz. 907 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była 

transmitowana na żywo do internetu przez You Tube.  
 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
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Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 15. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Lista obecności radnych w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie zgłosił wniosek formalny o zmianę tytułu projektu uchwały znajdującej się w pkt 

11.8., którego tytuł po zmianie otrzyma brzmienie “Projekt uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Brzezinach „Maluch””. 
 

Wynik głosowania wniosku formalnego: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Wniosek formalny został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego 

wniosku formalnego: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXI oraz XXII sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2018r. 

10. Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2019r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020-2023; 

3) zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia Bankowi Gospodarstwa 

Krajowego w Warszawie za zobowiązania wynikające z zaciągniętego kredytu przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego sp. z o.o. w Brzezinach; 

5) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Brzeziny; 

6) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

7) zmiany Statutu Żłobka Miejskiego w Brzezinach „Maluch”; 

8) ustalenia maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w 

Brzezinach „Maluch”; 
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9) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Brzeziny; 

10) zwolnienia Pani Agnieszki Gazda dyrektora Przedszkola Nr 3 w Brzezinach od 

obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych w okresie  01 luty 2020 roku – 30 czerwca 

2020roku; 

11) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Brzeziny na rok szkolny 

2019/2020, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Miasta Brzeziny do Stowarzyszenia Na 

Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej „Mroga”. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 
 

Wynik głosowania nowego porządku obrad XXI sesji Rady Miasta Brzeziny: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Nowy porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

4.  Przyjęcie protokołów z XXI oraz XXII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXI sesji Rady Miasta                   

z dnia 19 grudnia 2019 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Protokół z XXI sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 31 grudnia 2019 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Protokół z XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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5.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

Zastępca Burmistrza przedstawił sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między 

sesjami: 

- 2 stycznia wpłynęła informacja z Urzędu Wojewódzkiego, że w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych projekt „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2912 ul. Małczewska w 

Brzezinach” został umieszczony na liście powiatowej do dofinansowania i przekazany 

Prezesowi Rady Ministrów do zatwierdzenia. Długość odcinka drogi objęta zadaniem to 0,990 

km. Koszty kwalifikowane realizacji zadania to kwota 1.102.000,00zł w tym  dofinansowanie 

oraz środki z budżetu powiatu po 50% t.j.  po 551.000,00zł.   W ramach porozumienia projekt 

ten będzie realizowało Miasto Brzeziny. 
 

- 7 stycznia Pani Burmistrz uczestniczyła w zaprezentowaniu na placu OSP zakupionego 

nowego  samochodu ratowniczego – gaśniczego marki MAN dla jednostki OSP Brzeziny, 
 

- 7 stycznia z-ca burmistrza spotkał się z przedstawicielami Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego 

w sprawie możliwości pozyskania środków rządowych na cele społeczne, 
 

- 8 stycznia Pani Burmistrz wraz z zastępcą burmistrza uczestniczyli w posiedzeniu Komisji 

Ustawodawczej Senatu RP, której przedmiotem obrad była m.in. ustawa metropolitarna dla 

Łodzi i miast ościennych. Powstanie metropolii spowoduje wpływ dodatkowo do budżetu 5 % 

podatków, 
 

- 9 stycznia Pani Burmistrz spotkała się z władzami Koluszek w sprawie bieżącej współpracy, 
 

- 13 stycznia Pani Burmistrz wraz z z-cą burmistrza spotkali się z Posłem RP Waldemarem 

Budą, 
 

- 15 stycznia w WFOŚiGW w Łodzi Pani Burmistrz podpisała umowę na dofinansowanie 

projektu do realizacji przez Przedszkole Nr 3 w ramach programu z edukacji ekologicznej  na 

ogólną kwotę 35.021,00 zł w tym dofinansowanie 27.518,00zł, 
 

- 16 stycznia Pani Burmistrz spotkała się z władzami Starostwa Powiatowego w Brzezinach w 

sprawie zawarcia porozumienia na realizację projektu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2912 

ul. Małczewska w Brzezinach. Były negocjowanie warunki, 
 

- 17 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa, 
 

- 20 stycznia prowadzone były negocjacje z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego w 

sprawie dofinansowania projektu Utworzenie 43 nowych miejsc opieki nad dziećmi w wieku do 

lat 3 w żłobku w Brzezinach”. ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego w ramach konkursu dotyczącego powrotu na rynek pracy osób 

sprawujących opiekę nad dziećmi w wieku do lat 3. Wnioskowana kwota to 1 822 704,07 zł  z 

przeznaczeniem na funkcjonowanie i wyposażenie żłobka, 
 

- 20 stycznia z-ca burmistrza spotkał się z przedstawicielami HRPcare w sprawie udziału miasta 

w programie wojewódzkim pn.” Przepis na opiekę”, 
 

- 21 stycznia Pani Burmistrz wraz z zastępcą spotkali się z Wojewodą Łódzkim, 
 

- 21 stycznia odbyło się spotkanie z dyrektorem Wydziału Rolnictwa i Transportu Urzędu 

Wojewódzkiego w sprawie zgody  na użytkowanie sprzętu sportowego zakupionego na 

wyposażenie hali sportowej przez Szkołę Podstawową Nr 2, 
 

- 22 stycznia odbyło się Walne  Zgromadzenie Spółdzielni Socjalnej Communal Service w 

Brzezinach na którym została podjęta uchwała w sprawie postawienia Spółdzielni Socjalnej 

Communal  Service w Brzezinach w stan upadłości. Stan finansów Spółdzielni jest zły i stała się 

niewypłacalna. Zobowiązania na dzień odbycia Walnego zgromadzenia wynosiły c.a. 

940.000,00zł i przewyższają prawie trzykrotnie  aktywa.  Sytuację tę precyzuje prawo 
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spółdzielcze które zgodnie z  art. 130 § 2 jeżeli wg sprawozdania finansowego spółdzielni 

ogólna wartość jej aktywów (aktywa to majątek, który posiada spółdzielnia) nie wystarcza na 

zaspokojenie wszystkich zobowiązań, należy podjąć decyzję co do dalszego istnienia spółdzielni 

- zatem podjęcie uchwały było uzasadnione. Zgodnie z przepisami ustawy Prawo upadłościowe 

Zarząd Spółdzielni w ciągu 30 dni przekaże wniosek do sądu rejonowego – sądu gospodarczego 

o ogłoszenie upadłości Spółdzielni. Przygotowywane są dokumenty do złożenia wniosku. 
 

- 24 stycznia Pani Burmistrz wraz z zastępcą burmistrza spotkali się w Łodzi z 

przedstawicielami Polskiej Grupy Gazowniczej  w sprawie budowy sieci na terenie miasta 

Brzeziny, 
 

- 28 stycznia Pani Burmistrz uczestniczyła w odprawie rocznej w KPP w Brzezinach, 
 

- 29 stycznia Pani Burmistrz wraz z zastępcą uczestniczyła w odprawie rocznej PKSP w 

Brzezinach. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odniosła się do 2. spotkań: 

1. 8 stycznia br. - jakie będą plusy oraz minusy ustawy metropolitarnej? 

2. 20 stycznia br. - główne założenia programu ” Przepis na opiekę”. 
 

Ad.2.  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż firma HRPcare realizuje na terenie województwa 

łódzkiego projekt pn.” Przepis na opiekę”. W ramach projektu zamierza wyposażyć część 

seniorów województwa łódzkiego w urządzenia badające ogólne funkcje życiowe seniorów – na 

wstępie zaproponowano 70szt. takich urządzeń.  

Plusy projektu – opieka nad seniorami, przy czym seniorzy zwolnieni są z ponoszenia 

jakichkolwiek kosztów. 

Koszty Miasta – oddelegowanie jednego pracownika, który będzie przyjmować wnioski i 

zobowiązanie się do promowania projektu poprzez facebooka Miasta oraz BIS. 
 

Ad.1. 

Plusy możliwość utworzenia tworu, który będzie posiadał do rozdysponowania dodatkowe 

pieniądze. Projekt dopiero co się kształtuje i szczegóły będą przekazywane na bieżąco. 
 

Radny Daniel Szymczak zadał 3. pytania: 

1. 7 stycznia br. - o jakich celach społecznych jest mowa? 

2. 9 stycznia br. - o jakiej współpracy z Koluszkami była mowa? 

3. 22 stycznia br. - czy pracownicy spółdzielni zostali poinformowani o ich dalszym losie? 
 

Ad.3. Szczegółowe informacje Zastępca Burmistrza będzie w stanie podać w połowie 

przyszłego miesiąca. Około 10 osób z dotychczasowej załogi zostanie zatrudnionych w 

jednostkach Miasta. 

Ad.1. Omawiane były fundusze, którymi dysponuje Łódzki Urząd Wojewódzki. 

Ad2. Spotkanie dotyczyło wzajemnego uczestnictwa w ramach swoich wydarzeń. Padła 

propozycja, aby Miasto Brzeziny udostępniło dzieciom z Koluszek basen w zamian za dostęp do 

“białego Orlika”. Nie zostało to skonsumowane z racji umowy. 
 

Radny Dariusz Guzek zadał 2 pytania: 

1. spotkanie 24 stycznia br. - co w kwestii ugazowienia będzie się działo na terenie Miasta 

oraz jakie będą możliwości podłączania się indywidualnych mieszkańców? 

2. Jakie tematy poruszane były podczas spotkań z Wojewodą Łódzkim oraz posłem RP W. 

Budą? 
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Ad.1. Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż celem spotkania z PSG było podpisanie aneksu do 

umowy. Zgodnie z ustaleniami Miasto ma przesłać spółce swoją propozycję i jeżeli zostanie ona 

przyjęta to PSG będzie mogła rozwijać swoją działalność na terenie Brzezin. 

Ad.2. Spotkania dotyczyły dwóch kwestii, z którymi Miasto nie jest w stanie sobie samo 

poradzić – śmieci oraz zalewanie miasta. 
 

Radny Przemysław Maślanko w pierwszej kolejności poruszył kwestię zadymienia miasta. 

Następnie nawiązując do spotkania z 21 stycznia br. z dyrektorem Wydziału Rolnictwa i 

Transportu Urzędu Wojewódzkiego zapytał dlaczego zakupiony sprzęt został przekazany SP Nr 

2, a nie rozdzielony między wszystkimi szkoły. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż była to sugestia Pani dyrektor wydziału, która dodała, iż 

szkoła będzie mogła dalej rozdysponować sprzęt według własnego uznania. 
 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do kwestii ustawy metropolitarnej zapytał, czy podczas 

spotkania Pani Burmistrz dowiedziała się, jakie ewentualnie skutki administracyjne pociągną za 

sobą przedstawiane dziś w senacie propozycje? Czy powiaty zostaną zlikwidowane? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż jedynym przedstawianym skutkiem było, że Skarb 

Państwa “będzie chudszy” o 5%, zyska na tym metropolia. Nie było mowy o likwidacji 

powiatów. 
 

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Przemysław Maślanko poprosił o podjęcie działań mających na celu uporządkowanie 

oraz utwardzenie terenu wokół przychodni na ul. Bohaterów Warszawy. 
 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do kwestii poruszonej przez radnego P. Maślanko 

poinformował, iż mowa jest o działce stanowiącej własność Starostwa Powiatowego.                             

W związku z tym proponuje podjąć rozmowy w tym zakresie z zarządzającym. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała jakie są wyniki rekrutacji dzieci oraz 

pracowników do nowo powstałego żłobka oraz wyniki przetargów na wyposażenie sal zabaw 

dla dzieci oraz kuchni? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż na pytanie odnośnie rekrutacji dzieci odpowie dyrektor 

żłobka Agnieszka Gazda w kolejnym punkcie, natomiast jeśli chodzi o personel żłobka to 

rekrutacja jest na etapie wstępnej analizy dokumentów, w najbliższy piątek odbędą się rozmowy 

kwalifikacyjne z osobami spełniającymi wymagane kryteria. 
 

Radna Ilona Redlińska zapytała, czy do Miasta zgłosiły się osoby bądź firmy zainteresowane 

promowaniem polityki prorodzinnej, które współfinansowałyby zakupy do żłobka np. środków 

czystości, czy zabawek? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż żadna z firm lokalnych, czy krajowych nie zgłosiła się z 

taką propozycją. Miasto na wyposażenie żłobka pozyskało dotację ze środków unijnych i w 

związku z tym ma na ten cel pieniądze. 
 

Radny Dariusz Guzek poruszył temat składanych przez radnych wniosków do budżetu – 

zapytał, czy opracowana jest już oficjalna lista projektów, które będą realizowane? 
 

Tak, taka lista jest sporządzona i była brana pod uwagę przy realizacji budżetu. Jeżeli radny 

sobie życzy to taką listę przekaże – odpowiedział Zastępca Burmistrza. 
 

Radny oparł, iż chciałby zapoznać się z w/w dokumentem. 
 

Radny Roman Kornecki zapytał, czy Miasto będzie składało wnioski do programu „Bezpieczne 

przejścia”? 
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Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż z uwagi na ograniczenia budżetowe Miasto złoży wniosek 

na jedno przejście dla pieszych w ramach w/w programu – decyzja, które to będzie przejście 

zostanie skonsultowana z radnymi na początku przyszłego tygodnia. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy Miasto poinformowało Krajową Dyrekcję Dróg o 

pozałamywanych studzienkach w drodze na ul. Św. Anny/Piłsudskiego? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż w/w kwestia zostanie sprawdzona i radny jeszcze na tej 

sesji otrzyma odpowiedź. 
 

Radna Ilona Redlińska poruszyła temat nieporządku na przystankach autobusowych w mieście. 

Poprosiła o postawienie dodatkowych koszy ulicznych. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż zostanie zwiększona częstotliwość opróżniania koszty na 

przystankach autobusowych. 
 

Na zakończenie w/w punktu Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż wszystkie 

interpelacje oraz zapytania należy składać na piśmie i w związku z tym prosi radnych, aby 

dopełnili w/w obowiązku. 
 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy wszyscy radni otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje oraz czy są usatysfakcjonowani? 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.  

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała dyrektor nowopowstałego żłobka jak 

przebiega procedura naboru dzieci oraz pracowników w placówce? 
 

Dyrektor Agnieszka Gazda poinformowała, iż w naborze udział wzięło 58. osób oraz 59. dzieci, 

8. dzieci umieszczono na liście rezerwowej. 
 

Następnie radna zapytał dyrektor Miejskiego Domu Kultury jak przebiegały ferie oraz ile dzieci 

uczestniczyło w zajęciach? 
 

Dyrektor Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż w feriach uczestniczyło 30. dzieci w obu 

turnusach. Zajęcia odbywały się w SP Nr 3 i prowadzone były m.in. przez pracowników MDK-

u. Dzieci mogły uczestniczyć w wycieczkach do Straży, Policji, Sanepidu oraz do EC 1 w 

Łodzi. 
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Barucki, który zapytał prezes TBS-u czy 

potwierdza informację o zagrożeniu technicznym budynku na rogu ul. Św. Anny/Moniuszki? 
 

Prezes Ewa Mądra-Chojka odpowiedziała, iż do w/w budynku po wiosennych roztopach oraz 

ulewie dostała się woda do piwnic, zarwaniu uległ również strop nad piwnicami. Ponadto 

właścicielka zgłosiła pęknięcia na klatce schodowej budynku. W chwili obecnej wystosowano 

zaproszenie do składania ofert na wykonanie ekspertyzy technicznej w/w budynku. Planowane 

jest również wykonanie ekspertyzy mykologicznej oraz badania gruntowe. Jeżeli potwierdzą się 

przypuszczenia i zakres najpilniejszych prac koniecznych do wykonania będzie szeroki być 

może spółka będzie musiała zwrócić się do Miasta o pomoc finansową. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał prezes PEC-u czy pojawiły się nowe możliwości podłączenia 

do ciepła systemowego, w tym również dla mieszkańców kamienic należących do TBS-u? 
 

Prezes Katarzyna Wijata odpowiedziała, iż wraz z prezes TBS-u odbyły naradę roboczą, 

podczas której dyskutowały nad możliwością podłączenia niektórych wspólnot (ul. Mickiewicza 
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oraz Staszica 10, 8, 6). Trzeba byłoby wybudować tam węzeł grupowy, a należy pamiętać, iż 

budynek jest pod opieką konserwatora zabytków. PEC podejmuje działania mające na celu 

uwolnienie mocy, gdyż w chwili obecnej spółka funkcjonuje na granicy zamówionej mocy. 

Ponadto w dniu wczorajszym wystosowała pismo do prezes TBS-u, aby w pierwszej kolejności 

podłączać odbiorców znajdujących się jak najbliżej sieci, aby nie generować dodatkowych strat. 
 

Prezes TBS-u w uzupełnieniu dopowiedziała, że jeśli tylko uda się spółce pozyskać pożyczkę na 

termomodernizację przyłączenie wspólnoty mieszkaniowej na ul. Mickiewicza jest realne. 
 

Radna Marieta Rdesińska zapytała prezesa ZUK-u czy spółka planuje aplikować o środki, które 

pojawiły się w WFOŚiGW na budowę nowych sieci oraz modernizację istniejących 

oczyszczalni ścieków? 
 

Prezes ZUK-u Janusz Cywiński odpowiedział, iż spółka planuje dalszą modernizację 

oczyszczalni ścieków w roku 2022-2023. W związku z tym chwili obecnej wykonywana jest 

dokumentacja na dalszą rozbudowę. 

Nie ma chętnych na budowę nowych przyłączy. 
 

Radna Małgorzata Polewczak zadała 2. pytania dyrektorowi CKF-u: 

1. Jakie są najbliższe plany w zakresie remontu stadionu miejskiego? 

2. Na jaką pomoc może liczyć stowarzyszenie w związku z pęknięciem rury między 2. 

hydrantami, która „idzie” wzdłuż boiska hokejowego? 
 

Ad.1. Dyrektor Daniel Nawrocki odpowiedział, iż do końca tygodnia złożony zostanie wniosek 

do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie prac w zakresie zagospodarowania terenu przy 

budynku na stadionie miejskim. 

Planowane było również wykonanie nawierzchni z kostki brukowej między trybuną, a boiskiem 

do hokeja na trawie – co również będzie realizowane w w/w wniosku, a poza wnioskiem - 

zadaszenie części trybuny na stadionie miejskim. 

Ad.2. Powstała awaria zostanie usunięta wczesną wiosną. Boisko zostanie przywrócone do 

stanu używalności sprzed zaistniałej awarii. 
 

Radna Ilona Redlińska zapytała dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej jak przebiegały ferie w 

placówce? 
 

Dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż bibliotekę odwiedziły dwa razy dzieci ze 

Świetlika, jak również grupa z prywatnie zorganizowanych ferii. Ponadto biblioteka prowadziła 

zajęcia indywidualne, a dzieci mogły korzystać z czytelni internetowej. Prowadzono także gry i 

zabawy.  
 

9.  Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2018r. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła informację Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa łódzkiego oraz 

miasta Brzeziny za 2018r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy pojawiają się jakieś programy unijne dotyczące 

mikroretencji dla właścicieli domów jednorodzinnych? 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż na chwilę obecną nie robiła takiego rozeznania, niemniej 

jednak jest to bardzo istotny problem i takie środki na pewno będą się pojawiać.  
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10.  Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2019r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odczytał sprawozdanie z pracy Rady Miasta 

Brzeziny za II półrocze 2019 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie omówił sprawozdanie z dyżurów radnych za II półrocze 2019 roku – również w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska na wstępie poruszyła 

temat organizacji dyżurów radnych na I półrocze 2020 roku, a następnie przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2019 roku.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak przedstawił sprawozdanie 

z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2019 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  
 

Jako kolejny sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2019 roku 

przedstawił Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański – w załączeniu 

do niniejszego protokołu.  
 

Następnie Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak przedstawił 

sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2019 roku - w załączeniu do 

protokołu. 
 

Na zakończenie tego punktu sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu za II półrocze 2019 roku przedstawił Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko - 

w załączeniu do protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do żadnego z przedstawionych sprawozdań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę do godziny 1200. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 

 

11.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

11.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2020 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 
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Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2020-2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

poręczenia Bankowi Gospodarstwa Krajowego w Warszawie za zobowiązania wynikające 

z zaciągniętego kredytu przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego sp. z o.o. w 

Brzezinach 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła i odczytała projekt uchwały – w załączeniu                    

do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż na wszystkich komisjach Rady Miasta szczegółowo omówiono w/w projekt 

uchwały. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

15. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 15. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.5. Rozpatrzenie projektu w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Brzeziny 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż w drodze autopoprawki wprowadzono zmiany do projektu uchwały, które 

naniesiono w projekcie w kolorze czerwonym. 

Z uwagi na ilość naniesionych autopoprawek projekt z naniesionymi zmianami w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zwrócił uwagę, iż deratyzacja ma sens tylko 

wówczas, gdy wszyscy zarządcy wykonują ją w tym samym czasie. Zaproponował, aby Miasto 

raz w roku przeprowadziło spotkanie z wszystkimi zarządcami budynków i ustalono termin 

deratyzacji. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy uzgodniono już, gdzie będzie wrzucany popiół? 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż proponowany dzisiaj radnym regulamin reguluje w/w 

kwestię tj. rezygnuje się z selektywnego zbierania popiołu i wrzuca się go do odpadów 

mieszanych. 
 

Przewodniczący Rady Miasta w uzupełnieniu dopowiedział, iż Zastępca Naczelnika mówi o 

pozostałościach po sortowaniu (tzw. odpad zmieszany).  
 

Radny Marek Matyszcak zapytał, co mieszkańcy mają zrobić w przypadku, gdy pojemnik na 

odpady zmieszane nie jest wystarczający na popiół? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI A. Guzek odpowiedziała, iż w zależności od ilości osób w 

gospodarstwie domowym pojemniki na odpady zmieszane mają różną pojemność. W 

przypadku, gdy rzeczywiście sortujemy odpady posotałości po sortowaniu nie powinny 

stanowić problemu. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał czy Miasto interesowało się w jaki sposób firma, której 

zlecono zagospodarowanie odpadów będzie utylizować popiół? Czy może to zlecenie lepiej 

powierzyć innej firmie? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI odpowiedziała, iż nie ma podmiotów, które bezpośrednio 

zagospodarowywałyby popiół. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami 

pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”, 

1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż w drodze autopoprawki wprowadzono zmiany, które w dokumentach 

przekazanym radnym zostały naniesione w kolorze czerwony. Projekt uchwały z naniesionymi 

autopoprawkami w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Roman Kornecki zapytał, czy istnieje lista podmiotów uprawnionych do odbioru 

odpadów, które to nie zostaną przyjęte (z uwagi na zbyt dużą ilość) przez firmę odbierającą 

odpady w ramach podpisanej umowy? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI A. Guzek odpowiedziała, iż nie istnieje wykaz takich 

podmiotów, gdyż do każdego rodzaju odpadów lista podmiotów jest inna. W związku z tym w 

razie potrzeby należy dzwonić do Urzędu Miasta, gdzie mieszkaniec otrzyma informację, gdzie 

dane odpady dostarczyć.  
 

Radna Anna Sokołowska poprosiła, aby Miasto na swojej stronie internetowej zamieściło 

informację, gdzie krawcy mogą przekazać zalegające ścinki krawieckie. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI odpowiedziała, iż należy pamiętać, że jest to odpad produkcyjny, 

a nie komunalny, niemniej jednak pracownicy udzielą w/w podmiotom informacji w tym 

zakresie.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał co należy robić ze styropianem 

opakowaniowym? 
 

Zastępca Naczelnika A. Guzek odpowiedziała, iż stryropian opakowaniowy należy do odpadów 

komunalnych i po pokruszeniu można wrzucać go do odpadów mieszanych. 

 

Radny Dariusz Guzek dopytał o możliwość dostarczenia do PSZOK-u większej ilości odpadów, 

która nie mieści się w koszach bez ponoszenia dodatkowych kosztów. 
 

Zgodnie z ustawą organ ma obowiązek odebrania od mieszkańców każdą ilość wytworzonych 

odpadów (selektywną) z nieruchomości lub poprzez odebranie w PSZOK-u, który to organ ma 

obowiązek utworzyć. Miasto Brzeziny spełnia w/w warunki – odpowiedziała Zastępca 

Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, a co z lekami? 
 

Wszystkie leki przeterminowane dostarczamy na PSZOK, albo do punktów aptecznych 
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znajdujących się na terenie miasta – odparła A. Guzek. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz z naniesionymi 

autopoprawkami. 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas gotowania. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Miejskiego w 

Brzezinach „Maluch” 

Na wstępie Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek formalny o zmianę nazwy w/w 

uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Miejskiego w Brzezinach „Maluch” na “Uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Brzezinach “Maluch” oraz 

nadania statutu”. 
 

Radni nie zgłosili innych wniosków. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek formalny. 

Wynik głosowania wniosku formalnego: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas gotowania. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas gotowania. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Nowy porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
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Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami 

pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Brzezinach „Maluch” 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy w w/w uchwale nie powinna już funkcjonować nowa nazwa 

żłobka przyjęta w poprzedniej uchwale? 
 

Naczelnik Wydz. ZJ odpowiedział, iż uchwała wejdzie w życie dopiero po upływnie 14 dni od 

dnia publikacji w Dzienniku Urzędowym. 
 

Radni nie zgłosili innych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych 

przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
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Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Pani Agnieszki Gazda 

dyrektora Przedszkola Nr 3 w Brzezinach od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w okresie  01 luty 2020 roku 

– 30 czerwca 2020roku 

Na wstępie Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł poinformował, iż w formie autopoprawki w 

tytule oraz treści uchwały zostanie zmienione nazwisko dyrektora. Winno być “Gazdy”. 

Następnie przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w mieście Brzeziny na rok szkolny 2019/2020 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

Miasta Brzeziny do Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej „Mroga” 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał, jakie korzyści będzie czerpać Miasto z tytułu 

przynależności do Mrogi oraz jakiej wysokości składki będziemy zobowiązani wpłacać? 
 

Sekretarz Miasta odpowiedziała, iż roczna kwota składek to około 4.000,00zł, a główna korzyść 

to możliwość korzystania ze środków unijnych. 

Następnie odczytała projekt uchwały. 
 

Zastępca Burmistrza dopowiedział, iż został ogłoszony konkurs – złożyliśmy 2. projekty i 

czekamy na rozstrzygnięcie. Dodatkowo zarówno mieszkańcy, jak i organizacje pozarządowe z 

terenu Brzezin mogą aplikować o środki, którymi dysponuje Mroga. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami 

pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poruszył następujące tematy: 

1. Czystości w mieście, w tym również w okolicach młyna. 

2. Kiepskiego stanu budynków na ul. Waryńskiego 

3. Starówki na ul. Staszica 

4. Wyników audytu.  
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż audyt jest przygotowany, wyniki najpóźniej jutro zostaną 

zamieszczone na BIP-ie. 

Z uwagi, iż młyn jest prywatną własnością Miasto może wysłać pismo wzywające do 

uporządkowania terenu przez właściciela. 

Do końca marca br. zostanie uporządkowany teren na ul. Waryńskiego. 

Po skonsultowaniu się z konserwatorem zabytków zostanie podjęta decyzja mająca na celu 

zapewnienie mieszkańcom bezpieczeństwa na chodniku. 
 

Radny Daniel Szymczak poinformował, iż we wtorek o godz. 900 odbędzie się spotkanie 

robocze z mieszkańcami oraz Burmistrzem na ul. Św. Anny, Piłsudskiego odnośnie zmian w 

w/w rejonie. 
 

Na zakończenie Wiceprzewodniczący Rady zapytał na jakim etapie jest projekt dotyczący 

fotowoltaiki oraz pomp ciepła? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż na chwilę obecną wybierany jest wykonawca w trybie 

przetargu nieograniczonego.. 
 

13.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXIII sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1334 . 
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Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXIII sesja Rady Miasta Brzeziny z 30.01.2020r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=bPKd8JRkW_Q. 

 

 

        Przewodniczący Rady 
 

          Grzegorz Maślanko 
 

 


